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Spotkanie w sprawie ul. Głębokiej za nami
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W środę (20.03) w Cieszyńskim Ośrodku Kultury "Dom Narodowy" odbyło się spotkanie
burmistrz Gabrieli Staszkiewicz i wiceburmistrza Przemysława Majora z przedsiębiorcami z
ulicy Głębokiej.
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W spotkaniu udział wzięli również przedstawiciele MZD, ZBM, Energetyki Cieszyńskiej oraz reprezentanci firmy która
przeprowadzi proces uciepłownienia w rejonie ulicy Głębokiej. Poruszono temat ulg czynszowych, organizacji
jarmarku cieszyńskiego oraz rozmawiano na temat wizji funkcjonowania najsłynniejszej ulicy w mieście. Burmistrz
Gabriela Staszkiewicz zaprosiła przedsiębiorców do współpracy wystosowując niespodziewaną propozycję. Zobacz
całą relację z tego wydarzenia. 
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